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Delnice, 1. prosinca 2017. 

 

Z A P I S N I K 

s 46. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 1. prosinca 2017. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 
 

Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, 

Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice Davorka Grgurić, voditeljica 

Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica KTD 

„Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Davorin Klobučar, 

djelatnik GSC Delnice, Dražen Rački, JVP Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za 

obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin 

Klobučar, Mirna Janeš, Zvezdana Jerković i Gordana Piskač.  

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

PETAR HRG 

- Tjedan je bio u znaku priprema za adventska događanja, sve je spremno za današnje otvorenje 

Sela Bake Mraz. 

- Postavljena je smeđa turistička signalizacija. 

- Danas se održava Koordinacija TZ Gorskog kotara. 

- U nedjelju će snimiti prilog ekipa Radija „Sljeme“. 

- Uz pomoć kolega iz JUO, Briški, Petranović, Piskač, vrlo uspješno je realiziran perfektan 

projekt „Delnice bike and hike“, u skladu s najvišim kriterijima. Reakcije ljudi su više nego 

pozitivne. 

 

IVA ŽAGAR 

- Administrativni poslovi. 

- Izdane su fakture za sve usluge, osim javnih površina kao i narudžbenica za rješavanje 

hidrantske mreže u Radničkom domu gdje se krenulo s radovima. 

- Aktivnosti vezane uz pripremu adventskih događanja. 

- Čišćenje snijega, održavanje čistoće objekata. 

- Otklonjeni su nedostaci na elektroinstalacijama u Radničkom domu i u mrtvačnicama. 

- Gradonačelnik je zatražio da se očiste prolazi u Selu Bake Mraz. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Završen je rebalans za u dijelu koji se odnosi na Komunalni odjel, u tom su smislu pripremljene 

izmjene programa kao i programi za iduću godinu. Svi su materijal spremni za Gradsko vijeće. 

- Prometno redarstvo. 

- Komunalna naknada, rješenje po drugostupanjskom rješenju, rješenja za komunalnu naknadu. 

- Naknade za nezakonito izgrađene zgrade i komunalni doprinos. 

- Komunalni redar zajedno s predstavnicima Hrvatskih cesta obilazi teren, pregledava se i upisuje 

svaki metar ceste vjerojatno zbog sufinanciranja rada zimske službe. Kada će biti isplata 

sredstava još nemamo informaciju. 

- Županijskom zavodu za prostorno planiranje dostavljeno je očitovanje vezano uz Izvješće o 

stanju u prostoru PGŽ, vezano za Grad Delnice. 

- Koordinacija rada zimske službe. 

- U pripremi su podaci potrebni za zatraženi sastanak u Ministarstvu državne imovine po pitanju 



duga i stanja po rješenjima. 

- Zatražena je i dobivena suglasnost od MUP-a za zatvaranje ceste za advent, a dobivena je i 

suglasnost za postavu znaka u Supilovoj ulici. 

- Prijave kvarova na javnoj rasvjeti. 

- Dogovor vezan uz potrebu izrada Aneksa ugovoru sklopljenom s Veterinarskom službom, 

vezano za sakupljanje divljih životinja unutar naselja. 

- Rješavanje prigovora za pse lutalice. 

- Održan je sastanak sa stanarima Radničke 6, čeka se očitovanje Visokog povjerenstva za 

procjenu nakon čega se mogu poduzeti daljnji koraci. 

- Otvaranje ponuda pristiglih na ponovljeni natječaj za zimsku službu u Brodu na Kupi. 

- Rješavanje zahtjeva za poljoprivredno zemljište u vlasništvu RH, u Belom. 

- Ugovori o zakupu javnih površina. 

- Prema prijavi, da na izlazu iz Broda na Kupu prema Gustom Lazu ne rade dvije lampe, Obrt 

Šporčić izašao je na teren i u više navrata popravio lampe koje su, svaki puta, odmah nakon 

popravka devastirane, razbijene i iste se više neće popravljati. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Presigniranje fonda. 

- Obavljena je zadnja nabava, nove knjige se unose u računalo. 

- Aktivnosti na izmjeni Financijskog plana. 

- U tijeku je natječaj „Moja prva knjiga“. 

- Pomoć u izradi kostima za igrokaz. 

- Prisustvovanje stručnom skupu na temu vrijednosti knjižničarske profesije. 

- Radijska emisija, Pričaonica priča, Kreativna radionica. 

- Uređen je izlog i napravljen bor od papira. 

- Radovi na uređenju skladišnog prostora. 

- Međuknjižnična posudba. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Završen je „Proračun u malom“, Proračun je spreman za Gradsko vijeće. Na rebalansu treba 

odraditi još neke aktivnosti kako bi se uputio na usvajanje Gradskom vijeću, a prije toga i na 

Odbor za proračun i financije. 

- Kontakt s Hrvatskim cestama vezano uz isplatu sredstava za zimsku službu. 

- Otvaranje ponuda za stručno osposobljavanje. 

- Potpore projektima turističke inicijative i proizvoda u ovoj godini, web stranica i android, 

zatraženo je produženje roka za postavljanje smjerokaza. 

- Napravljeno je konceptualno rješenje vezano uz program razvoja turističke infrastrukture za 

Interpretacijski centar. 

- Prva faza konzervatorsko restauratorskih radova na pogrebnoj kočiji je završena, dostavljeno je 

završno izvješće. 

- Slanje ovrha Javnobilježničkom uredu. 

- Godišnji obračun plaće. 

- Odgovor Ministarstvu financija vezano za stanove sa stanarskim pravom. 

- Zajedno s voditeljicom Odsjeka za komunalne poslove kompletirana su obrazloženja vezana za 

utrošak sredstava iz ostavštine J. Majnarich. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Izrađena je odluka i ugovor za sufinanciranje idejnog rješenja za potkrovlje OŠ I. G. Kovačića. 

- Službene novine poslane su u Središnji digitalni ured. 

- Izrađena je odluka o načinu prijave prebivališta i boravišta na zemljištu u vlasništvu Grada. 

- Objava rang lista stipendija. 

- Završena je web stranica i android aplikacija „Delnice bike and hike“. 

- Izrađen je zapisnik sa sastanka Povjerenstva izdavaštvo, odluka o iznosima financijskih 

sredstava dostavlja se prijaviteljima. Slijedi potpisivanje ugovora. 

- Ugovori za sufinanciranje međumjesnog prijevoza za učenike SŠ na relaciji Delnice-Lučice. 



- Rješenja za jednokratne pomoći za novorođenčad. 

- Smjernice za razvoj sustava CZ, analize stanja i godišnji plan razvoja. 

- Odgovor za zahtjev za otkup zemljišta. 

- Dogovor oko potpisivanja ugovora o zemljištu kupljenom na javnoj dražbi. 

- Legalizacija objekata. 

- Za Gradsko vijeće pripremljeni su materijali za ugostiteljske objekte, stavljanje van snage općeg 

akta koji se odnosi na nadzorne odbore trgovačkih društava kao i akt za nadzorni odbor oba 

Komunalca. 

- Sjednica povjerenstva za stručno osposobljavanje, otvaranje zamolbi, razgovori s kandidatima. 

- Održana je sjednica Povjerenstva za izbor ravnateljice Narodne knjižnice i čitaonice, s 

kandidatkinjom (jedinom) će se obaviti razgovor, a materijal će se pripremiti za Gradsko vijeće. 

- Dogovorena je sjednica Upravnog vijeća JVP Delnice. 

- Izrada materijala za JVP Gorskog kotara. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Održan je niz sastanaka na temu funkcioniranja tvrtke i to u resornim odjelima PGŽ, u Općini 

Čavle, u Hrvatskom hokejaškom savezu glede zimskih aktivnosti. 

- Održana je sjednica Nadzornog odbora. 

- Sudjelovanje na sastanku održanom na Platku s direktorima TZ PGŽ na čelu s direktoricom TZ 

Kvarnera i pročelnicom Upravnog odjela za turizam. Sastanku nisu prisustvovali direktori TZ 

Gorskog kotara što je primijećeno i  komentirano u negativnom kontekstu. Gradonačelnik 

navodi da su direktori Gorskog kotara obavijestili TZ Kvarner da se istoga dana održava 

otvorenje Zavičajne zbirke u Mrkoplju koju, na žalost, TZ Kvarnera nije imala potrebu podržati, 

a nije niti uzela u obzir ovu obvezu direktora i pomaknuti termin ovog sastanka. 

- Snijega na Platku ima oko 70 centimetara, čiste se parkirališta i sve je spremno za zimsku sezonu 

i otvorenje skijališta. 

- U Delnicama je proveden natječaj za zapošljavanje zbog povećanih poslova, danas će se obaviti 

razgovor s kandidatima. 

- U Delnicama su svi objekti u funkciji. 

- Što se tiče MO Brod na Kupi pita, da li je Grad što učinio glede migracije Roma jer su građani 

uznemireni zbog povratka Roma na staro ognjište. Gradonačelnik je gospodinu Klobučaru dao 

odgovor Pučke pravobraniteljice, umjesto odgovora na ovo pitanje. Navodi da ne želi snositi 

grijehe prošlosti koja ništa nije radila, dok se sad očekuje od gradonačelnika da probleme riješi. 

- Gradonačelnik upozorava da još uvijek ništa nije poduzeto da se spriječi odnosno onemogući 

djeci da dolaze na krov Sportske dvorane. Davorin Klobučar navodi da, ono što djelatnici GSC-

a pronalaze nakon dana vikenda, je prestrašno. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Teoretska nastava na temu sustava radio veza, aparata za disanje te vježbe s tim aparatima. 

- Obavljen je servis dvaju kamiona. 

- Kontrola hidranata i čišćenje istih od snijega. 

- Izrada rješenja i odluka za godišnje odmore. 

- Rad s auto košarom u ledenoj dvorani. 

- Priprema prikolice za prijevoz konja na adventska događanja. 

- Dva djelatnika su na bolovanju. 

- Prikupljaju se ponude za zidnu stijenu na stepeništu Doma. 

- Sudjelovanje u adventskim događanjima. 

 

Na kraju sjednice gradonačelnik poziva sve prisutne da danas dođu na otvorenje Sela Bake Mraz. 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 


